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Geacht college,

De laatste tijd verschijnen steeds meer berichten in de media dat het dievengilde het voorzien heeft op dure 
elektrische fietsen. Ook de fietsen in het City Centrum hebben helaas hun aandacht. Hopelijk zijn politie en 
BOA's ook attent op deze ongenode gasten

In het verleden was er de mogelijkheid om fietsen onder toezicht te parkeren. Of er een dergelijke voorziening 
terugkomt weten we pas als het nieuwe plan voor het City Centrum is vastgesteld en gerealiseerd. Dan zijn we 
echter weer enkele jaren verder en de winkelbezoeker meerdere fietsen armer.

We hebben er als Raad voor gekozen om het City Centrum parkeer vriendelijk te maken. Het mag echter niet zijn 
dat de fietser de auto ingedreven wordt omdat anders de fiets toch gestolen wordt. Ook voor de fietsende 
bezoeker moet het City Centrum een welkom winkelgebied zijn en blijven.

We hebben kunnen lezen dat deze problematiek ook de aandacht heeft van het College. Burgemeester heeft 
fietsendiefvanger Paul Dillen met een taart beloond. Mooi gebaar. Echter, als burgers achter dieven aangaan dan 
kan dat ook gevaarlijke situaties opleveren. We hebben daarom toch nog een vraag aan het College:

1. Ziet het College mogelijkheden, naast extra oplettendheid politie en boa, om in deze tussenperiode, tot 
realisatie nieuw Centrum, de fietsende bezoeker van een veiligere stalling te voorzien?

Met vriendelijke groet,
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